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Protokół Nr 8/2019 

Protokół z posiedzenia Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 
24 kwietnia 2019 r. w sali narad Urzędu Miasta Tarnowa przy ulicy Goldhammera 3 – od godziny 
1603 do godziny 1633. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Ekonomicznej (nieobecny był radny Piotr Sak) 
oraz goście: 

p. Tadeusz Żak – Radny RM 
p. Sławomir Kolasiński – Skarbnik Miasta Tarnowa 
p. Jacek Adamczyk – Kierownik Referatu Krajobrazu Miasta UMT 
p. Andrzej Zając – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT  
p. Marek Baran – Dyrektor Wydziału Sportu UMT 
 

Przewodniczący Sebastian Stepek otworzył posiedzenie o godzinie 1603 i powitał wszystkich 
obecnych radnych i gości. Po stwierdzeniu quorum do podejmowania uchwał przedstawił 
proponowany porządek posiedzenia, który został przyjęty jednomyślnie. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych – XI sesja RM (25.04.2019 r.): 

• udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane 
związane z wykonaniem projektu budowlanego, wymianą pokrycia dachowego 
i wzmocnieniem konstrukcji wieżyczki zabytkowego kościoła pw. Najświętszej Marii Panny 
Wniebowziętej „na Burku” w Tarnowie (mat. 17), 

• udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie,  restauratorskie i roboty budowlane 
związane z remontem  pokrycia dachu i więźby dachowej, odnowieniem i uzupełnieniem 
tynków i okładzin architektonicznych oraz odtworzeniem okien i drzwi kamienicy 
przy ul. Wielkie Schody 3 w Tarnowie (mat. 18), 

• zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 
2019 – 2038 (mat. I), 

• zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II), 
 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Ad. 1) Opiniowanie materiałów sesyjnych – XI sesja RM (25.04.2019 r.): 

• udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane 
związane z wykonaniem projektu budowlanego, wymianą pokrycia dachowego i wzmocnieniem 
konstrukcji wieżyczki zabytkowego kościoła pw. Najświętszej Marii Panny Wniebowziętej 
„na Burku” w Tarnowie (mat. 17), 

• udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie,  restauratorskie i roboty budowlane 
związane z remontem  pokrycia dachu i więźby dachowej, odnowieniem i uzupełnieniem tynków 
i okładzin architektonicznych oraz odtworzeniem okien i drzwi kamienicy przy ul. Wielkie Schody 3 
w Tarnowie (mat. 18) 

Kierownik Referatu Krajobrazu Miasta Jacek Adamczyk omówił projekty uchwał oznaczone jako 
materiały sesyjne nr 17 i 18. Podkreślił, że dotacje przeznaczone będą na wykonanie niezbędnych prac 
przy dwóch obiektach bardzo istotnych dla przestrzeni Tarnowa. 

Kamienica przy ul. Wielkie Schody 3 jest niedużym obiektem, w którym podczas trwających prac 
remontowych odkryto zabytkowe elementy (stropy i piwnice) o dużej wartości historycznej. Koszt 
remontu tego budynku (będącego siedzibą Fundacji im. Hetmana Jana Tarnowskiego) to ponad 
900.000 zł. Wkład finansowy Gminy Miasta Tarnowa jest uzasadniony, ponieważ kamienica należy 
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do Miasta, a większa część pieniędzy na to zadanie została pozyskana ze źródeł zewnętrznych, również 
przy udziale środków własnych Fundacji. 

Jeśli chodzi o drewniany kościół Najświętszej Marii Panny Wniebowziętej „na Burku”, podstawa 
wieżyczki jest w bardzo złym stanie, zagraża bezpieczeństwu i wymaga natychmiastowej interwencji. 

 

Materiał nr 17 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

Materiał nr 18 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I) 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II) 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT Andrzej Zając przedstawił proponowane zmiany w Uchwale 
Budżetowej oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej: 

- zwiększenie planu dochodów z tytułu darowizn oraz pozyskanych środków zewnętrznych, 
- zmniejszenie zadania „Budowa oświetlenia ulicznego na ulicach Goździkowej, Muzycznej, Konopnej, 
Lnianej, Grzybowej” o kwotę 36.951 zł, 
- zmniejszenie zadania „Budowa trasy rowerowej łączącej szlak EUROVELO 4 z rezerwatem przyrody 
Debrza w Tarnowie” o kwotę 170.049 zł, 
- zwiększenie o 47.000 zł środków na zadanie „Nowe przestrzenie zdarzeń – Odnowienie zabytkowego 
centrum miasta – Remont pl. Kazimierza oraz ulic Katedralnej, Krótkiej i Kapitulnej” (zwiększenie 
limitu wydatków na 2019 r. w WPF), 
- zwiększenie o 160.000 zł środków na zadanie „TCK – wykonanie izolacji pionowej w Tarnowskim 
Centrum Kultury – Rynek 5”, 
- zwiększenie o 29.480 zł planu dochodów z tytułu dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki wodnej – z przeznaczeniem na realizację programu „Zrównoważone 
wykorzystanie zasobów – lepsze jutro dla Ziemi – cykl konkursów i wycieczek ekologicznych 
w tarnowskich placówkach oświatowych”, 
- zwiększenie o 18.053 zł planu dochodów z tytułu środków z programu „Aktywny Samorząd” 
realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – 
z przeznaczeniem na koszt jego obsługi, 
- zwiększenie o 1.244.151,40 zł planu dochodów z przeznaczeniem na realizację programu 
„Od bierności do aktywności” w Centrum Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej ZAZ „Słoneczne 
Wzgórze” (zadanie wieloletnie). 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej: 
- nowe przedsięwzięcie: „Poprawa warunków uprawiania sportu w klubach sportowych działających 
na terenie Gminy Miasta Tarnowa, uczestniczących w rozgrywkach zespołowych w I lidze, superlidze, 
ekstralidze, ekstraklasie” z okresem realizacji 2020 – 2021 (łączne nakłady 1.000.000 zł), 
- nowe przedsięwzięcie: Program Erasmus+ „Zagraniczne staże inwestycją w rozwój zawodowy”, 
realizacja w latach 2019 – 2021 (łączne nakłady 268.326 zł), 
- skreślenie przedsięwzięcia „Budowa trasy rowerowej łączącej szlak EUROVELO 4 z rezerwatem 
przyrody Debrza w Tarnowie” – z powodu braku dofinansowania środkami unijnymi, 
- skreślenie przedsięwzięcia „Budowa oświetlenia ulicznego na ulicach Goździkowej, Muzycznej, 
Konopnej, Lnianej, Grzybowej” – opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie robót 
budowlanych jest niemożliwe w związku z przebiegiem ulic po terenach prywatnych. Zarząd Dróg 
i Komunikacji podjął rozmowy ze spółką Tauron na temat możliwości doświetlenia ulic na istniejących 
słupach. 
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Radny Józef Gancarz zapytał o zwiększenie środków na wykonanie izolacji pionowej w TCK, 
zwracając uwagę, że w Budżecie na rok 2019 była zapisana taka sama kwota (160.000 zł) na to 
zadanie. Skarbnik Sławomir Kolasiński wyjaśnił, że jest to brakująca kwota do rozstrzygnięcia 
przetargu, a Dyrektor Andrzej Zając podkreślił, że izolacja będzie wykonana na ścianach piwnic. 

Kontynuując, radny Józef Gancarz poprosił o wyjaśnienie, czy już teraz trzeba blokować milion 
złotych w Wieloletniej Prognozie Finansowej na drużyny biorące udział w rozgrywkach w I lidze, 
superlidze, ekstralidze i ekstraklasie, skoro wydatki pojawią się dopiero w roku 2020.  

Dyrektor Wydziału Sportu UMT Marek Baran poinformował, że takie są wymagania superligi – 
drużyna musi mieć zabezpieczone środki (zwiększenie puli dotacji na sport w Budżecie na rok 2020). 
Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Sebastiana Stepka, Dyrektor Marek Baran potwierdził, 
że jeśli kluby nie dostaną się do najwyższych lig rozgrywek, wówczas środki te nie zostaną wypłacone. 

 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Komisja przystąpiła do opiniowania materiałów sesyjnych. 

Materiał nr I’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2. 

 

Materiał nr II’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2. 

 

Ad. 2) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Członkowie Komisji Ekonomicznej otrzymali do wiadomości skan pisma od Zarządu Rady Osiedla 
Nr 10 „Klikowa” dotyczącego zmiany przeznaczenia środków dla rad osiedli w Budżecie Miasta 
Tarnowa na rok 2019. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków w tym punkcie i po wyczerpaniu porządku obrad 
Przewodniczący Sebastian Stepek zamknął posiedzenie Komisji Ekonomicznej o godzinie 1633. 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Ekonomicznej 

 

 Sebastian Stepek 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Kowalik 
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Załączniki do Protokołu Nr 8/2019 

Zał. nr 1 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 24.04.2019 r. 

Zał. nr 2 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 24.04.2019 r. 

Zał. nr 3 Pismo Zarządu RO Klikowa dot. zmiany przeznaczenia środków dla rad osiedli w Budżecie 
Miasta Tarnowa na rok 2019 

 

 

 


